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PROTOKÓŁ NR L/22 

Z L SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 24 LUTEGO 2022 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 20 radnych 

Nieobecny: radny Ryszard Mirgos. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołów z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa oraz z XLIX Sesji 

Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

3.  upoważnienia Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

4.  ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów oraz 

określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2022 r., 

5.  zmiany uchwały określającej zasady i tryb przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym, 

6.  udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest na terenie Miasta Żyrardowa, 

7.  wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

oraz ustalenia zasad handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników, 

8.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

9.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej, 

10.  nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Wincentego Witosa, 

11.  nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej, 

12.  zmiany Uchwały Nr XXI/178/19 Rady Miasta Żyrardowa z 30 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Miasta Żyrardowa, 

13.  stanowiska Rady Miasta Żyrardowa dotyczącego sytuacji polskiego ciepłownictwa, 

14.  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

15.  zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022, 
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16.  zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

III.  Informacje: 

– Plan pracy Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

IV. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

V. Wolne wnioski. 

VI. Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Ad I.1. i I.2. 

W dniu 24 lutego 2022 r. o godz. 15.09 w trybie zdalnym rozpoczęły się obrady L Sesji Rady 

Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Elżbieta 

Wrońska, która stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad I.3. 

Radna Żaneta Wesołowska zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały określającej zasady i tryb przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym. Wskazała, 

że uchwała była kilkukrotnie zmieniana i zasadne jest stworzenie zaktualizowanego tekstu dokumentu. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały określającej zasady i tryb przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy przychylili się do wniosku 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

określającej zasady i tryb przyznawania nagród i wyróżnień za osiągnięcie wysokich wyników sportowych 

we współzawodnictwie krajowym lub międzynarodowym: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 
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Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy przyjęli zmieniony porządek obrad 19 głosami „za”, przy  

1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem zmienionego porządku obrad: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radny Krzysztof Skrobisz; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032, 

2. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

3.  upoważnienia Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

4.  ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów oraz 

określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2022 r., 

5.  udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest na terenie Miasta Żyrardowa, 

6.  wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

oraz ustalenia zasad handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników, 

7.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

8.  sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej, 

9.  nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Wincentego Witosa, 

10.  nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej, 

11.  zmiany Uchwały Nr XXI/178/19 Rady Miasta Żyrardowa z 30 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Miasta Żyrardowa, 

12.  stanowiska Rady Miasta Żyrardowa dotyczącego sytuacji polskiego ciepłownictwa, 

13.  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

14.  zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

15.  zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022. 
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Ad I.4. 

Do przedłożonych projektów protokołów nie zgłoszono uwag, w związku z czym 

przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy przyjęli protokół 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy przyjęli protokół 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XLIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

II. Projekty uchwał. 

Ad II.1. i II.2. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do dwóch projektów uchwał: 

(1) zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032 oraz (2) zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2022. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali oba projekty uchwał. Wskazał 

również na autopoprawki zgłoszone podczas posiedzenia Komisji, a związane m.in. z przeniesieniem 
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środków w wysokości 670 tys. zł między paragrafiami rozdziału 90002 w związku  

ze zmianą sposobu finansowania usługi polegającej na prowadzeniu Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych, z aktualizacją wskaźników budżetowych, a także ze zmianą opisu zadania 

związanego z Centrum Obsługi Mieszkańca. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2022–2032. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę  

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2022: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.3. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

upoważnienia Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 
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Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie upoważnienia Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o.  

z siedzibą w Żyrardowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej „Żyrardów” Sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie do załatwiania indywidualnych spraw  

z zakresu administracji publicznej: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.4. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów oraz 

określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2022 r. 

Radna Żaneta Wesołowska przedstawiła opinię Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Żyrardów oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2022 r. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Żyrardów oraz określenia granic ich obwodów od dnia  

1 września 2022 r.: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 
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Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.5. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest na terenie Miasta Żyrardowa. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ oraz opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska RMŻ. Członkowie obu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska zadeklarowała, że popiera usuwanie wyrobów azbestowych, ale ma 

wątpliwości co do przedłożonego Radzie projektu. Oceniła, że niektóre zapisy projektu Regulaminu  

są niespójne, a wniosek jest nieczytelny. Dociekała, czy projekt uchwały był konsultowany  

z podmiotami wskazanymi w szóstym akapicie uzasadnienia, tj. z Prezesem Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów oraz Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska prosiła przedmówczynię o doprecyzowanie,  

w których punktach Regulamin jest niespójny. 

Radna Grażyna Stefańska jako przykład podała § 5 Regulaminu dotyczący trybu postępowania 

i rozliczania dotacji. Oceniła, że w § 5 nie ma ani słowa o rozliczaniu dotacji, a także dociekała, czemu 

dotacja jest udzielana w formie bezgotówkowej. Odniosła się do podstawy prawnej, na której projekt 

uchwały przedłożono instytucjom wskazanym w uzasadnieniu, podkreślając, że przepisy mówią  

o przedkładaniu programów pomocowych. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że podczas posiedzenia Komisji wyjaśniono,  

że mieszkaniec nie otrzymuje środków na utylizację azbestu, a usunięciem tego materiału  

z nieruchomości zajmuje się specjalistyczna firma, która rozlicza się z Miastem. 

Pani Monika Rogowiecka-Lasota, Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Odpadami, poinformowała, że projekt uchwały – włącznie z Regulaminem – był przesłany do Prezesa 

Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi.  

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że Ustawa o postępowaniu w sprawach pomocy publicznej 

mówi o przedkładaniu projektu programu pomocowego, a nie projektu uchwały. Prosiła  

o przedstawianie opinii przedstawionych przez przywołane organy. 

Pani Monika Rogowiecka-Lasota wskazała, że program pomocowy jest załącznikiem  

do uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska zapytała, czy w świetle wypowiedzi radnej 

Grażyny Stefańskiej należy poprawić w projekcie uchwały jakiś błąd. 

Pani Monika Rogowiecka-Lasota powtórzyła, że projekt uchwały był opiniowany wraz  

z załącznikiem.  

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej  

na dofinansowanie zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie zadań 

z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Miasta Żyrardowa: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.6. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz 

ustalenia zasad handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz ustalenia zasad handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników oraz ustalenia zasad handlu w piątki i soboty przez rolników  

i ich domowników: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 
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Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.7. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.8. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 
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Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.9. i II.10. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Wincentego Witosa oraz do projektu uchwały w 

sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Wincentego Witosa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy  

ul. Wincentego Witosa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działek położonych 

w Żyrardowie przy ul. Żytniej. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy  

ul. Żytniej: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.11. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXI/178/19 Rady Miasta Żyrardowa z 30 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Miasta Żyrardowa. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ oraz opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska RMŻ. Członkowie obu Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska zwróciła uwagę, że w tabeli w § 1 projektu uchwały punkty 7 i 8  

są identyczne, za wyjątkiem wskazanego czasu, którego dotyczą. Wyraziła wątpliwość, czy w okresie 

zimowym funkcjonują ogródki konsumpcyjne, rozważając możliwość wydłużenia okresu letniego 

wskazanego w uchwale. Odniosła się do uzasadnienia do projektu uchwały, wskazując, że ogródków  

w Żyrardowie jest pięć, a opłata w wysokości 1 zł była niewielka i nie obciążała przesadnie podmiotów 

prowadzących ogródki konsumpcyjnie. Zadeklarowała, że jest przeciwna proponowanej obniżce. 

Radny Józef Kapusta poparł opinię przedmówczyni. Stwierdził, że należy wspierać aktywność 

gospodarczą, ale w sytuacji rosnącej inflacji niewłaściwym jest obniżanie przedmiotowych opłat. 

Zadeklarował, że będzie głosował przeciw proponowanej obniżce. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że w poprzednich latach dyskutowano nad tym, jakie 

miesiące powinny wyznaczać sezon wysoki i sezon niski, a ujęte w uchwale rozbicie umożliwiało 

różnicowane opłat w poszczególnych okresach. Dodał, że wychodząc naprzeciw oczekiwaniom 

przedsiębiorców oraz umożliwiając mieszkańcom korzystanie z punktów gastronomicznych, Komisja 

w swojej opinii przychyliła się do propozycji ujętej w projekcie uchwały. 

Radny Arkadiusz Sowa wyraził przekonanie, że tam, gdzie jest możliwość obniżenia opłat  

i nie będzie wiązało się to z dużymi konsekwencjami finansowymi dla Miasta, warto to robić. 

Zadeklarował głosowanie za obniżką, a także przypomniał, że Żyrardów stara się być miastem 

turystycznym, a obecność ogródków zwiększa jego atrakcyjność wśród turystów. 

Radny Grzegorz Obłękowski wyraził poparcie dla projektu uchwały. Wskazał, że zaproponowana 

zmiana wynika z dbałości o to, aby firmy prowadzące działalność prowadzące działalność na terenie 

miasta, mogły funkcjonować dalej. Ocenił, że podwyżki opłat, które dotykają przedsiębiorców, są tak 

duże, że każda obniżka ze strony Miasta będzie wyrazem chęci, by dalej funkcjonowali. 

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do wypowiedzi przedmówcy, a także do podwyżki 

czynszu dla najemców lokali w zasobach PGM.  

Radny Grzegorz Obłękowski odniósł się do wypowiedzi przedmówczyni.  

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do wypowiedzi przedmówcy. 
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Radny Arkadiusz Rzepecki zwrócił uwagę, że temat zajęcia pasa drogowego będzie 

przedmiotem najbliższych posiedzeń Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego  

i Ochrony Środowiska RMŻ oraz Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXI/178/19 Rady Miasta Żyrardowa z 30 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw”  

i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/178/19 Rady Miasta 

Żyrardowa z 30 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na terenie Miasta Żyrardowa: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz 

Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny 

Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.12. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

stanowiska Rady Miasta Żyrardowa dotyczącego sytuacji polskiego ciepłownictwa. 

Pan Przemysław Kopiec, Zastępca Prezydenta Miasta, wniósł autopoprawkę do uzasadnienia 

projektu uchwały polegającą na zmianie szóstego akapitu w taki sposób, by otrzymał on brzmienie: 

„Obecna sytuacja, uwzględniająca koszty ponoszone na zakup uprawnień do emisji CO2, paliwa 

węglowego oraz nakłady inwestycyjne wynikające z wymagań środowiskowych, doprowadziła  

do pogorszenia sytuacji finansowej Spółki, która ubiega się o pozyskanie zewnętrznych źródeł 

finansowych na przeprowadzenie modernizacji swoich instalacji ciepłowniczych. Ponadto, Spółka nie 

ma możliwości zakupić uprawnienia do emisji CO2 po korzystniejszych cenach w sytuacji, gdy ich cena 

zostanie chwilowo obniżona”. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Józef Kapusta złożył wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad. Wskazał, 

że na branżę ciepłowniczą zostały nałożone obciążenia z tytułu emisji CO2, a wysokość płaconych 

przez PEC kwot rosła w minionych latach i będzie rosła nadal. Uznał, że w uchwale powinno być 

zawarte skierowane do Rządu RP wezwanie do wypowiedzenia umowy z Unią Europejską  
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w przedmiocie dążenia do neutralności klimatycznej. Wyraził obawę o możliwość upadku 

gospodarczego kraju, a także przekonanie o energetycznej samowystarczalności Polski. Odniósł się 

także do badań glacjologicznych i geochemicznych. Podkreślił, że należałoby wnioskować  

o zniesienie jakichkolwiek opłat z tytułu emisji CO2, zaś przedłożony projekt uchwały ocenił jako 

niewnoszący niczego merytorycznego do sprawy i ponowił wniosek o jego zdjęcie z porządku obrad. 

Radny Arkadiusz Sowa poinformował, że choć zgadza się z wieloma tezami przedmówcy,  

to w głosowaniu nad projektem uchwały odda głos „wstrzymuję się”. Dodał, że projekt uchwały 

wydaje mu się merytorycznie poprawny, zwłaszcza że podobne stanowiska były podejmowane przez 

inne gminy. Podkreślił, że jest przeciwny podejmowaniu przez Radę Miasta stanowisk w tematach, 

które wykraczają poza jej kompetencje, z wyłączeniem sytuacji nadzwyczajnych. Wyraził 

wątpliwość, czy odpowiedzialność za sytuację ciepłownictwa ponosi Rząd RP. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do wypowiedzi przedmówcy, wyjaśniając, z czego wynikają 

opłaty za emisje CO2. Ocenił, że sytuacja ma charakter nadzwyczajny i zasadne jest zajęcie 

rozumnego stanowiska. 

Radny Sławomir Wardziak przywołał badania w temacie spalania węgla kamiennego  

w sposób powodujący wydzielanie się mniejszej ilości spalin, w tym CO2. 

Radna Elżbieta Wrońska wskazała, że środki z opłat za emisję CO2 z danego kraju pozostają 

w tym państwie i powinny być skierowane na niwelowanie negatywnych skutków CO2. Odniosła się 

do wypowiedzi przedmówców. 

Radny Grzegorz Obłękowski ocenił, że środki z opłat za emisję CO2 mogły zostać 

przeznaczone np. na rozwój energii zielonej. Wskazał, że podjęcie stanowiska Rady w tej sprawie 

będzie dla Rządu RP sygnałem, że kwestia ciepłownictwa wymaga tego, by natychmiast się nią zająć. 

Radny Arkadiusz Sowa wskazał, że dyskusja wykracza poza kompetencje Rady Miasta  

i uznał, że przedmiot uchwały nie jest najpilniejszą kwestią w mieście.  

Radna Teresa Lefelt odniosła się do sytuacji finansowej Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej. Podkreśliła, że ważniejsze od ustalania, kto jest winny obecnej sytuacji, jest wystąpienie  

o środki pozwalające na przetrwanie i rozwój PEC-u. 

Radny Józef Kapusta przypomniał, że wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały celem przygotowania nowego projektu o innej treści. 

Radny Sławomir Wardziak zadeklarował, że nie jest przeciwny wnioskowi przedmówcy. 

Dodał, że jest za umożliwieniem przedsiębiorstwom energetycznym niepłacenia opłat za emisję CO2. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Józefa Kapusty o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta Żyrardowa dotyczącego sytuacji polskiego 

ciepłownictwa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy nie przyjęli wniosku – 

oddano 3 głosy „za”, 12 głosów „przeciw” i 5 głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Józefa Kapusty o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie stanowiska Rady Miasta Żyrardowa dotyczącego sytuacji polskiego ciepłownictwa: 
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„za” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska; 

„przeciw” – 12 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna 

Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, 

radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, 

radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 5 głosów – radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta 

Żyrardowa dotyczącego sytuacji polskiego ciepłownictwa. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję 

się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta Żyrardowa dotyczącego 

sytuacji polskiego ciepłownictwa: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz 

Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 2 głosy – radny Józef Kapusta, radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Arkadiusz Sowa. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.13. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

Radna Grażyna Stefańska odwołała się § 96 ust. 2 Statutu Miasta Żyrardowa, zarzucając,  

że opracowanie planu pracy na rok 2022 oraz sprawozdania z pracy Komisji na rok 2021 ujęte są  

w I kwartale, więc mogłyby zostać zrealizowane do 31 marca, mimo że przepisy narzucają inne terminy. 

Dodała, że lista zaplanowanych kontroli nie zawiera nazw kontrolowanych podmiotów. Oceniła, że plan 

powinien zostać bardziej dopracowany. 

Radny Krzysztof Skrobisz uznał przedstawienie kwartału za wystarczające określenie terminu. 

Dodał, że w jego opinii oczywiste jest, że w przypadku kontroli rozliczenia dotacji kontrolowany będzie 

merytoryczny wydział Urzędu Miasta. Ocenił, że plan pracy jest zgodny ze Statutem.  

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że Statut stanowi, że Komisja Rewizyjna obraduje  

na posiedzeniach zwoływanych przez jej Przewodniczącego, zgodnie z zatwierdzonym planem pracy 

oraz w miarę potrzeb. Uznała, że jeśli Rada ma zatwierdzić plan, powinna znać terminy posiedzeń, 
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zwłaszcza że § 98 ust. 2 Statutu dopuszcza zwoływanie posiedzeń w terminach nieobjętych 

zatwierdzonym planem pracy. 

Radny Artur Pietrus odwołał się do planów pracy Komisji Rewizyjnej, które były akceptowane 

w poprzednich kadencjach, wskazując, że ustalane w nich były kwartały lub miesiące.  

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do słów przedmówcy. Podkreśliła, że odczytała tekst 

Statutu dotyczący tego, co powinien zawierać plan pracy Komisji Rewizyjnej. Stwierdziła, że plany 

pracy dołączone do uchwały powinny zawierać podpisy przewodniczących poszczególnych 

merytorycznych komisji. Podkreśliła, że należy przestrzegać zapisów Ustawy o samorządzie gminnym 

oraz Statutu Miasta. 

Radny Artur Pietrus stwierdził, że kwartał jest wskazaniem terminu, a Statut nie obliguje  

do wskazania konkretnego dnia i miesiąca planowanego posiedzenia. Wskazał, że plany pracy 

określające terminy bardziej ogólnie były przyjmowane przez Radę w przeszłości. 

Radna Grażyna Stefańska zaapelowała, by nie powielać tego, co było robione w przeszłości, 

jeśli można to opracować lepiej. 

Radny Artur Pietrus stwierdził, że trudno określić dokładną, dzienną datę spotkania  

z kilkumiesięcznym wyprzedzeniem, a widełki kwartale uznał za wystarczające.  

Radny Grzegorz Obłękowski poparł radnego Artura Pietrusa i ocenił wpisane do planu pracy 

terminy jako poprawne. Zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przystąpienie  

do głosowania. 

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że opiera się na zapisach Statutu. Jako wystarczające 

doprecyzowanie terminu uznała podanie miesiąca zamiast kwartału.  

Radny Arkadiusz Sowa zaapelował o merytoryczną dyskusję. 

Radny Grzegorz Obłękowski wycofał wniosek formalny. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów 

„wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów.  
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Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.14. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

Radna Grażyna Stefańska przywołała art. 21 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym, wskazując, 

że komisje merytoryczne przedkładają Radzie sprawozdania z działalności. Zwróciła uwagę, że w planie 

pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ nie został ujęty punkt dotyczący opracowania 

sprawozdania za rok 2021. Dodała, że ta sama uwaga dotyczy również niektórych innych komisji stałych. 

Radny Mateusz Nalej wskazał, że Komisja nie może przewidzieć, kiedy zostaną złożone skargi, 

wnioski lub petycje, dlatego nie może zaplanować terminów spotkań. Dodał, że dotychczas 

sprawozdanie było opracowywane przez przewodniczącego komisji i składane w wyznaczonym 

terminie.  

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad II.15. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska nawiązała do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

Radna Grażyna Stefańska powtórzyła, że w planach komisji brakuje punktu dotyczącego 

opracowywania sprawozdań z działalności w rok 2021, a także odniosła się do planu pracy Komisji 

Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ, pytając, czy komisja 

zatwierdziła swój plan pracy w styczniu 2022 r. i czy zatwierdzanie planu pracy leży w kompetencjach 

komisji. 
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Radny Robert Latek poinformował, że komisja w styczniu zatwierdziła plan pracy dołączony 

do projektu uchwały. 

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że plany pracy komisji merytorycznych zatwierdza Rada 

Miasta, a komisja tylko przygotowuje swój plan pracy. Zaproponowała zmianę słowa „zatwierdzenie” 

na „opracowanie” w załączniku nr 2 do projektu uchwały, w planie na styczeń. 

Radny Robert Latek rozważał, czy użycie słowa „zatwierdzenie” w tym kontekście jest błędem 

merytorycznym. 

Radny Arkadiusz Rzepecki zgłosił autopoprawkę do załącznika nr 1 do projektu uchwały, 

polegającą na dopisaniu w II kwartale punktu „Wyniki ekonomiczne i plany działania spółek 

miejskich”. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

stałych Komisji Rady Miasta Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika 

Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Ryszard Mirgos. 

 

Ad III. Informacje. 

Do przedłożonego planu pracy nie zgłoszono uwag. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

Radna Teresa Lefelt zgłosiła wniosek w sprawie zwiększenia częstotliwości równania dróg 

gruntowych. 

Radna Grażyna Stefańska nawiązała do zamontowanej w budynku przy ul. Farbiarskiej 8 

instalacji centralnego ogrzewania. Wskazała, że w instalacji są usterki, i zapytała, kiedy w tym budynku 

będzie sprawnie działać centralne ogrzewanie. 

 

Ad V. Wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Arkadiusz Sowa nawiązał do ataku Rosji na Ukrainę  

i wyraził solidarność z narodem ukraińskim. Minutą ciszy uczczono pamięć ofiar tej wojny. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska odwołała się do swoich doświadczeń 

związanych m.in. z pracą w Polsko-Ukraińskiej Izbie Turystyki, a także do relacji polsko-ukraińskich.  

Radny Sławomir Wardziak podziękował przedmówcom za głos troski, a także przypomniał  

o potrzebie troski o Polskę. 

 

Ad VI. Zamknięcie obrad. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Elżbieta Wrońska podziękowała radnym  

i gościom za udział w posiedzeniu. Obrady L Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte  

o godz. 17.32. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5333,2022-r?tresc=60297 

 

Protokół sporządziła dnia 11 marca 2022 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5333,2022-r?tresc=60297

